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Velika želja:
kulturni dom

Za krajevno skupnost Komandanta Stane-
ta bi lahko rekli, da se je izredno hitro raz-
vila, saj je bila ustanovljena šele leta 1973,
danes pa ima že okrog 10.000 prebivaVcev. ki
tvorijo skupaj 3467 gospodinjstev.

• KS Komandanta Staneta tvorijo pred-
vsem soseska 6. Njene natančne meje pote-
kajo po Sišenski cesti od št. 2—46, po Vodniko-
vi cesti od št. 126—188, po Stegenski do kri-
žišča s Celovško, nato pa po Celovški do Ba-
kovičeve in Sišenske. Značilnost te KS je, da
ima povsem mestni značaj. Celotna površina
KS je 36 ha.

• Ce za stanovanjske površine lahko reče-
mo. da so v glavnem dograjene, pa tega ne
moremo trditi za spremljajoče objekte, to je
za razne trgovine, šole, VVZ, družbene objek-
te. In prav zato so si v KS Komandanta Sta-
neta v prihodnjih petih letih zadali nalogo,
da tudi to področje čimbolj uredijo. V svojem
srednjeročnem planu so zapisali: treba je
zgraditi družbeni in trgovski center, ob Ste-
gensfci cesti bo zgrajena nova obvozna štiri-
pasovnica, rekonstruirana Celovška cesta,
zgraditi bo potrebno športne objekte, otroška
igrišča in urediti površine za rekreacijo ob-
čanov, zgraditi objekte družbenega standarda:
kulturni dom, gimnazijo, tržnico, pošto, ban-

ko, lekarno, gospodinjske servise, lokal za
družbeno prehrano, garažne hiše.

• Vsekakor je to izredno obsežen program
dela in vsi občani bodo morali pokazati iz-
jemno voljo in pripravljenost primakniti tudi
kakšen dinar, da bodo leta 1980, ko naj bi bili
vsi ti objekti dograjeni lahko rekli: srednje-
ročni plan smo v celoti izpolnili.

• Najpomembnejša naloga bo izgradnja
novega kulturnega doma, posvečenega koman-
dantu Stanetu. Dom naj bi postal središče kul-
turne, družbenopolitiene in trgovske dejavno-
sti. V njem naj bi bile razne kulturne prire-
ditve, služil naj bi za sestajanje občanov in
mladine, v njem bo sedež vseh družbenopoli-

PODPISANE LISTINE O POBRATENJU

V petek, 7. novembra so krajani KS Komandanta Staneta svečano proslavili krajevni praznik.
Praznovanja sta se udeležili tudi delegaciji krajevne skupnosti Petrova vas-Lokve iz Bele kra-
jine (kraja. kjer je 7. 11. 1944 padel komandant Stane) in 8. KS občine Vračar iz Beograda, ki
so jo pred kratkim poimenovali po legendarnem poveljniku ter številni predstavniki druž-
benopolitičnega življenja občine. Ob tej priložnosti so podpisali tudi listinc o pobratenju z
omenjenima krajevnima skupnostima. (Na sliki: predsednik KK SZDL Komandanta Staneta
Ivan Zorčič, predsednik sveta KS Mirko Lukman ter Rado Miklič, namestnik predsednika zbo-
ra delegatov.)

tičnih organizacij, kl delujejo na tem območ-
ju, v njem pa bi lahko uredili še čitalnioo,
lekarno, pošto in banko.

• Ce se nekoliko pomudimo še na področ-
ju šolstva in otroškega varstva, ki sicer veči-
ni krajevnih skupnosti povzroča največ glo-
vobolov, potem lahko ugotovimo, da je tudi
stanje na tem področju v KS Komandanta
Staneta dokaj dobro. VVZ Andersen bo po do-
graditvi VVŽ Dravilje in VVZ Koseze povsem
zadostil potrebam otroškega varstva v KS, pa
tudi osnovna šola Valentdna Vodnika, ki jo
letos obiskuje 1812 otrok, bo po dograditvi no-
ve osnovne šole v Kosezah lahko prešla na
celodnevno šolo. To naj bi se zgodilo v šol-
skem letu 1978—79, saj so za to dane že sko-
raj vse možnosti, predvsem pa razpolagajo z
dovolj veliko šolsko kuhinjo, ki že sedaj pri-
pravlja malico za vse učenee in kosila za 1000
učencev.

• Posebej razveseljivo pa, je da je v sred-
njeročnem programu KS jasno določeno, kdo
je odgovoren za posamezne akcije določeni
pa so že tudi viri sredstev. Tako težav pri
uresničitvi tega programa ne bi smelo biti.

• Občani KS Komandanta Staneta si bodo
tudi v prihodnie prizadevali za čim lepši iz-
gled svoje KS. Ob tem lahko omenimo, da
smo že sedaj opazili izredno lepo urejene ze-
lenice, pa tudi čistoča v naseljih je zadovo-
ljiva. Ko bodo uredili še nekatere probleme
na področju kanalizacije, predvsem urejenost
Lakotenc, bo ta KS res dobila podobo kot naj
bi jo imela vsaka večja krajevna skupnost.

UREJEN RIBNIK
Krajši zapis o novem, umetnem rib-

niku v Povodju smo v Javni tribuni že
objavili, zato naj tokrat le povemo, da
so člani RD Medvode pred kratkim za-
čeli ribnik dokončno urejati. Več sobot
in nedelj smo jih srečevali ob ribniku,
»oboroženo« s krampi in lopatami. Do-
menili so se, da bodo v gradnjo ribnika
vložili tudi 1500 prostovoljnih delovnih
nr in tako zmanjšali stroške gradnje.
Prostovoljnih delovnih akcij pa se je
od 245 članov in 40 mladincev uclele-
žilo le dobra polovica članov. ostali pa
so &voj prispevek raje poravnali v de-
narju. Očitno tem »fizična rekreacija«
ne diši preveč.


